Notez que les instructions et le formulaire en français suivent l’anglais 
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To all students 

Call for Abstracts

Student research day

The annual student research day will be held on Monday, June 22nd 2015 in Douglas Hall on the Douglas Institute Campus from 9am to 6pm.  Monetary prizes ranging between $500-$1000 will be awarded.

This is an important event, which highlights the vital contributions of the students to the Douglas and McGill communities. We encourage all students from all research areas to submit an abstract for a 10 minute oral presentation. 
What are the inclusion/Exclusion Criteria?
All individuals pursuing Master’s or Doctoral studies and currently working under the supervision of a principal investigator within the Douglas Institute and/or the McGill Department of Psychiatry are eligible to apply.  Please note that post-doctoral fellows are not eligible to apply.
How do I sign up?

· Complete the abstract submission form located below.  Abstracts can be written in either French or English

· Individuals can submit only one abstract as first (presenting) author.
· Provide all requested information, incomplete applications will not be considered.
· Your abstract must be a maximum of 350 words.  

· Only electronic submissions using the enclosed template will be accepted. 
· Abstract submissions should be submitted by e-mail to Naguib Mechawar (naguib.mechawar@mcgill.ca) AND Joe Rochford (joseph.rochford@douglas.mcgill.ca) with the header: STUDENT RESEARCH DAY ABSTRACT.

· The deadline for submission is Friday, May 22nd, 2015 at 5pm.  
· Students selected for presentations will be informed of the committee’s decision through email, no later then Monday, June 1st, 2015.
· Students whose abstracts are retained for presentation can present in either French or English.

What’s the odds-ratio?

A maximum of 23 abstracts will be selected for presentation.  Selections will be made by the organizing committee, based on the following guidelines:

· Importance of the research question.

· Quality and scope of the data and results

· Stage of study of the applicant (i.e., is the applicant likely to graduate in the coming year) 
· Representation across laboratories (note, it is unlikely that more then two applicants within the same lab will be selected for presentation)
·  Representation of different methodologies and levels of analysis within our research community

Are you Dazed and Confused?

Should you require any additional information, please feel free to contact either Joe Rochford (joseph.rochford@douglas.mcgill.ca ) or Naguib Mechawar (naguib.mechawar@mcgill.ca )
We are looking forward to receiving your abstract submissions!

Student Research Day 2015
Abstract submission form

Title:  
Authors, co-authors:  
lab, affiliation  & co-authors’ affiliation(s):  

Your summary of 350 words max. Background. Objective(s). Methods. Results. 

	Supported by: fellowship or granting agency.
	


	Contact information:

	e-mail address:
	

	work phone number: 
	

	Your lab’s web site address (optional)
	

	What year are you in? PhD1, Msc2, etc.


	

	Department and University (e.g., Psychiatry, McGill)
	

	Do you anticipate that you will be graduating within 
the next year? Yes or No
: 
	


DEADLINE IS 5PM Friday, May 22nd, 2015
E-MAIL the completed abstract submission form to joseph.rochford@douglas.mcgill.ca and naguib.mechawar@mcgill.ca 
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À TOUS LES ÉTUDIANTS 

APPEL DE COMMMUNICATIONS

JOURNÉE DE LA RECHERCHE ÉTUDIANTE 

Le Douglas et le département de psychiatrie de McGill tiennent sa journée annuelle de la recherche mettant en vedette les projets de nos étudiants. Cette année, la journée de la recherche se tiendra le lundi  22 juin 2015 au Douglas Hall de 9h.à 18h. Des prix entre 500$ et 1000$ seront offerts pour les meilleures présentations.

Il s’agit d’un événement important, et souligne la contribution essentielle des étudiants à l’ensemble de la communauté du Douglas et McGill. Nous encourageons tous les étudiants de toutes domaines de la recherche à soumettre un résumé pour une communication orale de 10 minutes. 

Quels sont les critères d’inclusion/d’exclusion?

Tous les individus qui font leur maîtrise ou doctorat et qui travaillent actuellement sous la supervision d’un chercheur de l’institut Douglas ou le Département de Psychiatrie de McGill sont éligibles.

Comment m’inscrire?

· Remplir le formulaire de soumission de résumé à la fin du présent document

· Les candidats ne peuvent soumettre qu’un résumé en tant que premier auteur (présentateur).

· Fournir toutes les informations requises.

· Le résumé doit contenir un maximum de 350 mots.  

· Le résumé peut être soumis en anglais ou en français. 

· Seules les soumissions électroniques dans le format ci-joint seront acceptées.
· Les formulaires doivent être soumis à Naguib Mechawar (naguib.mechawar@mcgill.ca ) ET Joe Rochford (joseph.rochford@douglas.mcgill.ca) avec le titre: RÉSUMÉ JOURNÉE DE LA RECHERCHE ÉTUDIANTE

· La date limite pour les soumissions est vendredi 22 mai, 2015 à 17heures.
· Les étudiants qui auront été sélectionnés pour une présentation en seront avisés par courriel au plus tard lundi 1 juin, 2015.
· Les étudiants sélectionnés peuvent faire leur présentation en français ou en anglais.

Quels sont mes probabilites ?

Un maximum de 23 résumés seront sélectionnés pour une présentation. La sélection se fera par le comité organisateur, basée sur les lignes directrices suivantes :

· Importance de la question de recherche.

· Qualité et étendue des données et des résultats
· Étape d’études du candidat (p.ex. est-ce que le candidat est susceptible de graduer au cours de la prochaine année) 

· Représentation des laboratoires (note, il est improbable que plus de deux candidates du même laboratoire soient sélectionnés pour une présentation)

· Représentation de différentes méthodologies et niveaux d’analyse à l’intérieur de notre communauté scientifique.

Êtes-vous confus?

Si vous avez besoin d’informations supplémentaires, n’hésitez pas à contacter Joe Rochford (joseph.rochford@douglas.mcgill.ca) ou Naguib Mechawar (naguib.mechawar@mcgill.ca )
Et nous avons bien hâte de recevoir vos résumés!

JOURNÉE DE LA RECHERCH ÉTUDIANTE 2015
Formulaire de soumission de RÉSUMÉ
TITRE :
Auteur et co-auteurs : 

Votre laboratoire, affiliation et affiliation des co-auteurs : 
Votre résumé de 350 mots max. Problématique. Objectif(s). Méthode. Résultats 

	Avec le soutien de: bourses ou subventions, organisme subventionnaire.


	


	Coordonnées: 

	Adresse courriel :
	

	No de téléphone au travail:
	

	Le site internet de votre laboratoire (optionnel): 
	

	En quelle année êtes-vous ?  ex. PhD1, Msc2, 
	

	Département et Université (p. ex. Psychiatrie, McGill)
	

	Prévoyez-vous graduer au cours de la prochaine année? Oui ou Non
: 
	


DATE LIMITE, 17 :00, VENDREDI 22 mai, 2015
ENVOYEZ PAR COURRIEL le formulaire dûment complété à joseph.rochford@douglas.mcgill.ca et naguib.mechawar@mcgill.ca 
